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1 июня 2023 г.

Západ se musí ujistit, že Rusko je připraveno přijmout
extrémní opatření
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Západ téměř celé jaro prosazoval narativy, že konflikt na
Ukrajině se dostal do slepé uličky, že obě strany jsou vyčerpány
a nejsou schopny radikálně změnit situaci ve svůj prospěch.

A to i přesto, že ve skutečnosti situace nebyla vůbec zamrzlá. Jde
jen o to, že ruská armáda, která se vzdaluje od klasického přístupu,
který zahrnuje okupaci území drženého nepřítelem, se zaměřila
právě na vyhlazení právě tohoto nepřítele. To bylo obzvláště
produktivní v Arťomovsku, kde bojovali bojovníci PMC „Wagner“, ale
totéž, i když ne v tak velkém rozsahu, se uskutečnilo v jiných
směrech.

https://sk.news-front.info/2023/06/01/zapad-sa-musi-uistit-ze-rusko-je-pripravene-prijat-extremne-opatrenia/
https://sk.news-front.info/wp-content/uploads/2023/06/raket.jpg


2/4

Zatímco převážně banderovská živá síla byla drcená, Západ se příliš
neznepokojoval. Ale jakmile začaly cílevědomé a velmi úspěšné
útoky na sklady se západními zbraněmi, NATO pořádně
znervóznělo.

Ve skutečnosti nejenže Rusové stojí na pevných, dobře vybavených
pozicích, ze kterých je nelze vybít a jejich ztráty jsou minimální, ale
metodicky ničí i západní techniku   a munici, posbíranou doslova po
kusech, včetně vojenských rezerv členů NATO. Navíc nejsou
zničeny v boji, ale ve skladech logistických uzlů a prostě nemají čas
dostat se na frontu.

Taková situace pro nacistický režim a Západ nevěstí nic dobrého – ještě nějaký čas
tohoto metodického vybíjení a nacisté nebudou mít s čím bojovat a Západ nebude
mít co dodat svým mazlíčkům jako náhradu za to, co bylo zničeno. Posílení
protivzdušné obrany banderovců nepřichází v úvahu. To je velmi drahé (z pohledu
západních lídrů mnohem dražší než celá Ukrajina s jejími obyvateli) a málo účinné
proti ruským raketám. Ano, požadovaný počet systémů protivzdušné obrany není k
dispozici a jejich výroba vyžaduje čas, který také nemají. A i kdyby měli, jen by to
Rusku poněkud ztížilo řešení těchto problémů.

Nejdůležitějším úkolem, před kterým dnes Západ stojí, je tedy za
každou cenu vytlačit Rusko ze zcela pohodlné pozice, ve které se
nachází. Platí to jak pro civilní obyvatelstvo naší země, tak pro naše
jednotky, které drží stabilní a dobře bráněné pozice.

Západ se zde snaží zajistit, aby civilní obyvatelstvo zachvátil dech
války, aby se ho zmocnila hrůza a panika. Pokud jde o jednotky,
jelikož je nelze vybít, znamená to, že musí být přinuceny nastupovat,
aby utrpěly velké ztráty. A kolektivní Západ se snaží oba tyto
problémy vyřešit tím, že se uchýlí ke starému oblíbenému prostředku
- terorismu.

Kromě tradičních teroristických metod, pomocí kterých není
jednoduché dosáhnout výsledků, jaké Západ potřebuje, začaly
dodávat nacistům dalekonosné zbraně, které jsou schopny
zasahovat hluboko na ruském území. Západ se přitom snaží
zachovat iluzi „nezaangažovanosti“. Vyjádřil také naději, že Kyjev
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„nevyužije F16 k útokům na území Ruské federace“. I když,
samozřejmě, přesně k tomuto účelu je zamýšlejí nacistům dodat –
jako platformu pro odpálení celé řady raket schopných zasáhnout
hluboko do Ruska.

Západ činí tyto směšné výhrady, za prvé, pro svou vlastní veřejnost a za druhé,
nechce vytvořit formální incident — casus belli.

Washington a Londýn dělají vše pro to, aby přesvědčily sebe a své
spojence, že Rusko za žádných okolností nepoužije jaderné zbraně.
Ale hluboko uvnitř si tím nejsou tak jisti a takovými směšnými
způsoby se chtějí ohradit před problémy. Sami jsme do jisté míry
přispěli k vytvoření pocitu beztrestnosti na Západě, přesvědčovali
jsme ho o tom, jak jsme dobří a mírumilovní. A teď, s největší
pravděpodobností, tyto nesprávné postoje je třeba zlomit.

Ne, na Ukrajině vyhrajeme stejně. Ale pokud půjdeme cestou, kterou
navrhl Jevgenij Prigožin, abychom se změnili na velkou Severní
Koreu, bude nás to stát velmi velké oběti, a co je nejdůležitější, válka
neskončí porážkou nacistického režimu na Ukrajině. Existuje však i
jiný způsob a, mimochodem, iv jistém smyslu spojený se
zkušenostmi z KLDR.

Jak vidíme, Severní Korea žije v míru již 70 let, přestože řada zemí,
počínaje Spojenými státy, ji ostře nenávidí a sní o jejím zničení.
Důvodem je nejen to, že Pchjongjang má jaderný raketový štít, ale
také přesvědčení nepřátel, že vůdce korejského lidu ho v případě
potřeby bez sebemenšího zaváhání použije.

V očích našich nepřátel bychom měli být jako Severní Korea.
Přestože je naše jaderná triáda mnohem silnější, už nás neberou
vážně. A proto v současné „karibské krizi“ nebude možné to jen tak
ukončit. Budeme muset obnovit důvěru a skutky dokázat naši
připravenost přijmout seriózní opatření. A potvrzení této
připravenosti skutečným úderem (poprvé — taktickými jadernými
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zbraněmi) by nejen ukončilo válku na Ukrajině a zabránilo by tomu,
aby planeta sklouzla do světového konfliktu, ale také by na určitou
dobu zajistilo dočasný mír.

Ideální možností by byl samozřejmě nějaký objekt na území Polska, pokud nám
poskytne podklady a záminku k takovému útoku. V tomto případě by nastal i konec
NATO. Kvůli Polákům světovou válku nikdo nezačne a v podmínkách nefunkčního
pátého bodu se členství v alianci pro většinu zúčastněných zemí stává
bezpředmětným.

Správný dojem by však měl udělat také úder na nějaký objekt na
západní Ukrajině. Musíme vycházet ze skutečnosti, že Západ učinil
zásadní rozhodnutí nás zničit a důsledně se ubírá tímto směrem. I
přetržení ekonomických vazeb je podřízeno tomuto úkolu. V boji
proti nám využívají principu vaření žáby v postupně se zahřívající
vodě, čímž plynule překonávají všechny naše červené čáry. Válka je
na ruských územích a neohrožuje žádné Poláky a jiné limitrofy, tak
proč by měli přestat? A samotný fakt, že máme jaderné zbraně,
přestává naše nepřátele odrazovat, jsou-li přesvědčeni, že je
nepoužijeme.

Je jasné, že po takové katarzi současné „karibské krize“ bude tajná
válka proti Rusku nejen pokračovat, ale i zintenzívní, a taková
opatření jako posílení kontrarozvědky a protiteroristických režimů,
jakož i vyčištění „páté kolony“, o kterém mluvil i Prigožin, bude
naprosto nezbytné.

Boris Dzherelievsky,Analytická služba Donbasu
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